
Bij deze wil ik bezwaar indienen om de pluimveesector te korten op hun fosfaten.
Wij hebben onze fosfaten/ pluimveerechten,  al sinds 1990,  zelf moeten aankopen 
wilden we het bedrijf uitbreiden.
Op deze aangekochte fosfaatrechten werden we dan meteen al gekort zodat er minder fosfaatrechten 
overbleven.
Daarnaast heeft de pluimveesector altijd zorggedragen voor de geproduceerde mest. 
Denk hierbij aan de verbranding, buitenlandse afzet en voor de champignonteelt.
Daarom vind ik,  dat wij niet moeten bloeden voor het fosfaat overschot waar onze sector 
Geen bijdrage aanlevert.

Met vriendelijke groet
Annelies Koolen pluimveehoudster


